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Panł

Ryś

Burmistrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię zapytania radnej Małgorzaty Kaptur
w sprawie dębów w Nowinkach.

Do wiadomości:

Pani
Małgorzata Kaptur
Radna Rady Miejskiej
w Mosinie



ZAPYTANIE RADNEGO

I. Imię i nazwisko radnego: Małgorzata Kaptur

2, Zwracam się z prośbą o udzielenie informacji na temat dębów w
Nowinkach.

W Nowinkach w pobliżu leśniczówki rosną obok siebie dwa pomnikowe dęby. Mają ok.
200 lat. Jeden dąb jest oznaczony do wycinki z wielkim nr 3 (!)„ a drugi ma kropkę
oznaczającą nąj częściej przycinkę.

Otrzymałam sygnał od zaniepokojonych mieszkańców tej wsi

Proszę o następujące informacje:

i. Czy dęby te mają status pomnika przyrody?

2. Jakie są plany w stosunku do tych drzew?
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